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Zadávací řízení „Realizace IP telefonie pro DPMB, a.s.“ 

 
Vysvětlení zadávací dokumentace č. 1 
 
Dobrý den, 
 
v označené věci jeden ze zájemců v rámci veřejné zakázky „Realizace IP telefonie pro DPMB, a.s.“ vznesl 
následující dotazy, na které zadavatel níže uvádí odpovědi.  
 
Vznesený dotaz č. 1: 
Na vedlejší lokalitě Novobranská je možné navrhnout záložní HW CPU nebo trváte na využití 

klasického PC serveru? 

 
Odpověď na dotaz č. 1: 
Zadavatel sděluje, že požaduje dodání serveru s montáží do racku 19“ dle technické specifikace. 
 
Vznesený dotaz č. 2: 
Pro areál Pisárky požadujete 5 ks dveřních komunikátorů. V jakém technickém vybavení? Počet 

tlačítek, kamera, do zdi.... 

 
Odpověď na dotaz č. 2: 
Zadavatel sděluje, že v Pisárkách je to 1x 22, 1x 3, 2x 6 tlačítek,1x číselnice. Kamera přípustná, montáž 

do zdi 1x (22 tl), zbytek na zeď. 

 
Vznesený dotaz č. 3: 
Pro areál Novobranská požadujete 9 ks dveřních komunikátorů. V jakém technickém vybavení? Počet 

tlačíte, kamera, do zdi... 

 
Odpověď na dotaz č. 3: 
Zadavatel sděluje, že na Novobranské s 10 tlačítky, kamera přípustná, montáž do zdi 

 

Vznesený dotaz č. 4: 
Požadavek z poptávkové dokumentace zní: Přenos veškerých telefonních služeb má být realizováno do 

datové sítě. 

Tzn. i přenos hlasu do jednotné telekomunikační sítě směrem k operátorovi? Dle souboru-Současný 

stav je připojení do JTS realizováno prostřednictvím 3 x rozhraní ISDN 30, znamená to, že  

chcete toto rozhraní ISDN 30 nahradit SIP trunkem 30, tedy 90 SIP trunk? 
 

Odpověď na dotaz č. 4: 
Zadavatel sděluje, že se jedná přednostně o interní telefonní služby, směrem k operátorům připojení 

neřešíme (změna možná po projednání s nimi) 

 
 



 

 

Vznesený dotaz č. 5: 
Stejný dotaz máme ohledně připojení lokalit, které jsou nyní mezi sebou spojeny prostřednictvím 

rozhraní ISDN 30. Budete chtít toto rozhraní nahradit SIP trunkem? Pokud ano, s jakými parametry ? 

 

Odpověď na dotaz č. 5: 
Zadavatel sděluje, že jediným jeho požadavkem je, aby po přechodu na IP telefonii ve dvou lokalitách 

celý systém PBÚ nadále i s nimi bez omezení fungoval. 

 
 
 
S pozdravem 
 
 

 Ing. Miloš Havránek  
                                                                                                                       generální ředitel 
                                                                                                                                  i.s. 
                                                                                                                    Dominika Horáková 
                                                                                                                právní a zakázkový odbor 

 
 

 


